
Fusie met Leuven? Niet met N-VA Herent!
N-VA Herent zegt luid en duidelijk neen aan een fusie met de stad Leuven. Een fusie met Leuven 
is niet nodig, onze gemeente hee�  daar geen behoe� e aan en er is geen enkele goede reden voor 
te bedenken. Ingelijfd worden door een stad die nu al niet uitblinkt in regionale samenwerking 
– tenzij om een oplossing voor haar interne problemen in de periferie te zoeken – betekent geen 
enkele meerwaarde voor onze inwoners.

In de wandelgangen klinkt 
steeds luider het geluid dat de 
Herentse oppositiepartijen 
Vooruit en Groen wél naar 
Leuven lonken en onze mooie 
gemeente maar al te graag bij 
de stad willen aansluiten. Dat 
manoeuvre zou met de mooie 
woorden ‘samenwerken’ en 
‘verbinden’ aan de bevolking 
verkocht worden. Maar 
achterliggend zit de drang 
van de oppositiepartijen naar 
megalomane projecten. De 
aanwezigheid van enkele 
Leuvense kopstukken op de 
voorstelling van de rood-groene 

alliantie was veelzeggend. N-VA 
Herent is ervan overtuigd dat 
onze gemeente sterk genoeg 
is om zelfstandig haar beleid 
verder uit te bouwen. 

Regionale samenwerking kan 
een meerwaarde betekenen, 
maar moet op voet van gelijk-
heid kunnen. Onze gemeente 
is geen wingewest om snel 
meer belastinginkomsten 
binnen te rijven. En een fusie 
mag niet enkel dienen om een 
grote schuldafbouw te 
faciliteren door een fusie-
bonus binnen te halen.

Herent is financieel gezond 
dankzij het jarenlange goede 
bestuur onder leiding van 
schepen Katleen D’Haese 
die de tering naar de nering 
zet en de gemeentekas in de 
gaten houdt. Herent bruist, 
heeft een actief cultureel 
leven en biedt tal van sport-
mogelijkheden. Schepen Stijn 
Van Meerbeeck legt zijn oor 
te luisteren en speelt in op 
de verzuchtingen van onze 
jeugd. Het Herentse sociaal 
beleidsplan is gefocust op de 
noden van onze inwoners en 
biedt hen oplossingen zodat 

de beste hulp kan geboden 
worden. Herent is uitstekend 
gelegen, met op fiets- en 
wandelafstand veel openbaar 
groen om van te genieten. In 
Herent is het rustig wonen in 
de stedelijke rand. 

Nu u weet wat de mogelijke 
plannen zijn ... zorg ervoor 
dat u zich in oktober 2024 niet 
‘mis-pact’ in het stemhokje.

Vlaamse groet

Astrid Pollers 
Burgemeester

Herent is een sterke gemeente,

zelfstandig en onafhankelijk.”
Astrid Pollers
Burgemeester

Herent is fi nancieel gezond.”
Katleen D’Haese
Schepen van Financiën

In Herent is keiveel te 
beleven, echt top!”
Stijn Van Meerbeeck
Schepen van Jeugd

Sociaal beleid op onze maat, 

dat is lokale kracht.”
Marc Debusschere
Gemeenteraadslid

Al wandelend ontdek je 
pas hoe mooi het hier is.” 
Bart Michiels
Gemeenteraadslid
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Moederdag – dikke kus!
Moederdag is een dag om eens extra dankjewel 
te zeggen aan alle moeders. Tijdens de markt 
van dinsdag 9 mei deelt N-VA Herent zakjes met 
bloemen uit. Gele bloemen brengen zon in huis!

Zeepkistenrace in Winksele
Op zaterdag 13 mei rijdt schepen Stijn Van Meerbeeck met 
de N-VA-zeepkist de beroemde Sigarenberg in Winksele af. 
Die biedt spectaculair bochtenwerk en heeft een hellings-
graad van 7 procent. Vanaf 13 uur komen de meest vreemde 
racekarren om ter snelst naar beneden. Kom kijken en genieten 
van de waaghalzen, de muziek en de kinderanimatie.

Meeluisteren met de 
gemeenteraad

Binnenkort kan u vanuit uw zetel of van op 
eender welke plaats live de gemeenteraad 
beluisteren. Dankzij het nieuwe systeem dat 
we in de raadzaal gaan plaatsen is dat perfect 
mogelijk. Op die manier wil het bestuur de 
afstand tussen de Herentenaren en hun 
politieke vertegenwoordigers verkleinen en de 
beleidsbeslissingen beter begrijpbaar maken.

Tijdens de coronaperiode vergaderde de gemeente-
raad vaak digitaal via Teams. Daardoor konden 
onze inwoners de gemeenteraad ‘live’ volgen 
of achteraf de opname bekijken. Tegenwoordig 
komt de gemeenteraad opnieuw fysiek samen 
in De Kouter om te vergaderen. De raadzaal is 
uitgerust met een klanksysteem en er wordt van 
elke vergadering een audioverslag gemaakt. Dat 
wordt met enige vertraging beschikbaar gesteld 
via de gemeentelijke website. Het systeem is 
helaas niet geschikt om live uit te zenden. 

Binnenkort wordt het klanksysteem uitgebreid 
met live audio streaming. Dat betekent dat ie-
dereen die dat wenst de raad thuis – of op eender 
welke plaats – live kan beluisteren. U kan dus uw 
politieke vertegenwoordigers aan het werk horen 
zonder u te moeten verplaatsen. Handig toch?

De gemeenteraad beluisteren vanuit 
uw luie zetel? Gemakkelijk!

Samen zijn en iets leuks doen? 
Kom naar d’Ontmoeting!
U hee�  zin om buiten te komen en mensen te ontmoeten 
maar u weet niet waarheen? Kom eens naar het lokaal 
dienstencentrum d’Ontmoeting in de Van Bladelstraat. 
U bent van harte welkom. 

In d’Ontmoeting – waar ook het sociaal restaurant is – is 
plaats voor activiteiten, kan je een kop koffie drinken en de 
krant lezen, is altijd iemand aanwezig om een babbeltje mee 
te slaan en kan u terecht met al uw vragen, zonder enige 
verplichtingen. Er zijn vaste activiteiten zoals petanque, 
zingen met plezier, Engelse en Franse conversatie, fotogroep 
en zo veel meer. En er worden informatieve of ontspannende 
activiteiten aangeboden. Voor het uitgebreide programma zie 
www.herent.be/ldc.

Herents vrijetijdsweefselplan: 

ruimte voor de jeugd
Schepen van Jeugd Stijn Van Meerbeeck stelt trots het vrijetijdsweefselplan voor. 
“Het grondgebied van Herent werd ingedeeld in verschillende ‘mobiliteitskamers’. 
Dat zijn samenhangende gebieden waarbinnen de jeugd veilig en gemakkelijk kan 
spelen of zou moeten kunnen spelen. De tien kamers werden ingedeeld naar type, 
bevolkingsdichtheid, de aanwezige vrijetijdsinfrastructuur en de aanwezigheid 
van jeugdbeweging of school”, zegt hij.

Type 1: gebied met een hogere bevolkingsdichtheid, een groot aantal kinderen, 
scholen en/of grote of druk bezochte vrijetijdsinfrastructuur.
Type 2: gemiddelde bevolkingsdichtheid, gemiddeld aantal kinderen, scholen en/of 
vrijetijdsinfrastructuur.
Type 3: gemiddelde bevolkingsdichtheid, gemiddeld aantal kinderen en afwezigheid 
van scholen en/of grote vrijetijdsinfrastructuur.
Type 4: lagere bevolkingsdichtheid, lager aantal kinderen en afwezigheid van scholen 
en/of grote vrijetijdsinfrastructuur
Groene long: grote oppervlakte (publieke) groene ruimte, lagere bevolkingsdichtheid, 
lager aantal kinderen en afwezigheid van scholen en/of grote vrijetijdsinfrastructuur.

Het weefselplan brengt in kaart wat aanwezig is en toont wat beter kan. De (her)
aanleg van speelterreinen staat bovenaan het lijstje. Speelplein Delle – gelegen aan de 
Rijweg/Dellestraat – wordt binnenkort aangepakt. Niet alleen de 
terreinen zelf, maar ook de veilige wandel- en fietsverbindingen 
tussen de verschillende kamers worden onder de loep genomen. 
Knap werk!

“We vertrekken vanuit de wensen van onze jeugd … topwerk!”
Annelies Smets, Gemeenteraadslid 

Verlichting voor 
oversteekplaatsen  
Brusselsesteenweg
Vlaams Parlementslid Arnout Coel 
blij�  inzetten op veiliger verkeer in de 
regio Leuven. Dat hee�  ook voor Herent 
voordelen: in 2023 zal aan drie oversteek-
plaatsen aan de Brusselsesteenweg 
verlichting geplaatst worden. 

Het gaat over de kruispunten van de 
Brusselsesteenweg met de Van Couwen-
hovenlaan, de Grote Molenweg en de 
Diependaalweg. De kosten worden 
geschat op 25.000 euro per oversteek-
plaats. De oversteekplaatsen worden 
intensief gebruikt door de vele fietsers en 
voetgangers van Herent naar Leuven. De 
verlichting is alvast een eerste stap om de 
zwakke weggebruikers beter te beschermen.

Meer weten over Arnout 
Coel? Neem een kijkje 
op arnoutcoel.be.

Sterrenkinderen: 

voor altijd, ook in Herent
Een kindje verliezen is een enorm ingrijpende gebeurtenis. Omstaanders 
voelen zich vaak hulpeloos en weten niet goed hoe te troosten. Als 
gemeentebestuur staan we nog verder van de persoonlijke gevoelens 
van pijn en verlies. Samen met de rouwgroep van Kerk in Herent gingen 
we na wat de gemeente in dat rouwproces kan betekenen. Als gevolg van 
die gesprekken maken we bij de herinrichting van de begraafplaats een 
speciale plek voor sterrenkindjes. 

Rustige en respectvolle omgeving
De sterrenweide wordt met bijvoorbeeld een haag en bomen een beetje 
afgescheiden van de grote begraafplaats. We zorgen voor zitbanken, een 
mooi beeld, misschien een vijvertje ... en we creëren een rustige sfeer en een 
respectvolle omgeving. De ster – het symbool van de sterrenkindjes – zal 
uiteraard bij de aankleding van de sterrenweide gebruikt worden.

Ouders beslissen zelf
De gemeente biedt ouders de 
mogelijkheid om hun kindje daar te begraven. Ouders kiezen zelf of ze er 
gebruik van maken. Op vraag van de rouwgroep bekijken we of we ouders 
die lang(er) geleden een kindje verloren, toch nog een herdenkingsplek 
kunnen bieden. Burgemeester Astrid Pollers: “We zijn blij dat we met de 
herinrichting van de begraafplaats eindelijk tegemoet kunnen komen aan 
de wens van ouders die een kindje verloren. Zo kunnen we toch een beetje 
troost bieden bij het verdriet.”

Schepen 
Stijn fl itst 

voorbij

Meer info 
over verlies 
en verdriet 

bij sterrenkinderen:

Ik ben blij met een warme 
plek zoals d’Ontmoeting. 
Extra vrijwilligers zijn 
altijd welkom!”

Veva Castel, Bestuurslid

Bloemenzaad voor bloemenakker: 
Herent doet mee
Naar jaarlijkse 
gewoonte kan u 
in het gemeente-
huis gratis 
bloemenzaad 
verkrijgen. 
Met dat kleine 
gebaar wil het 
bestuur uw 
tuin extra kleur 
geven.

Een bloemenweide is niet alleen fantastisch om te zien, het is 
ook een goede voedselbron voor bijen en andere insecten. Een 
zakje bloemenzaad is goed voor veertig vierkante meter bloeme-
tjes en bevat zaadjes van de eenjarige planten dille (18%), grote 
klaproos (10%), blauwe korenbloem (12%), boekweit (25%), gele 
ganzenbloem (13%), slangenkruid (8%), 
muskuskaasjeskruid (5%) en akker-ver-
geet-mij-nietje (6%). Het bloemenzaad is 
aangepast aan onze Herentse bodem voor 
het beste resultaat. 

Tobias Vyncke, 
Voorzitter

Een bloemenweide in de tuin: gemakkelijk en 
leuk om te zaaien met de kindjes!

sterrenkinderen.be

www.n-va.be/herentherent@n-va.be

2 3



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams viceminister-president 
Ben Weyts

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


